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Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Finančnej komisie pri Mestskom zastupiteľstve mesta Spišská Nová Ves  

zo dňa 9. júna 2025 
 
Prítomní:  podľa prezenčnej listiny 
Program:   

1. Úvod 
2. Návrh dodatkov k VZN – školstvo, domov dôchodcov 
3. Rôzne 
4. Záver 

 
1. Úvod – prítomných privítal predseda Mgr. Rastislav Javorský. Privítal aj zástupcu 
primátora mesta.  
2. Návrh Dodatku č. 1 k VZN č. 1/2025 o určení výšky príspevkov v školách a školských 
zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Spišská Nová Ves – o návrhu informovala 
Ing. Dana Mrnková z odd. školstva. Návrh sa týka ŠKD, u ktorých mesto navrhuje zvýšenie 
z doterajších 12 eur na 20 eur. Od septembra sa predpokladá zvýšenie počtu oddelení o 2,5, čo si 
vyžiada ešte vyšší doplatok mesta. Od 1.9.2025 sa zvyšujú platy v školstve o 7% (od januára 2026 
ďalšie zvýšenie) a týka sa to aj vychovávateliek v ŠKD. Príjem zo zvýšeného poplatku bude 
sanovať výdavky na zvýšené mzdy z titulu valorizácie, ale aj z titulu zvýšeného počtu oddelení. 
Max. počet žiakov na jedno oddelenie, t. j. 26 žiakov/1 oddelenie musí byť dodržaný.  
Príloha k pôvodnému VZN sa navrhuje zrušiť, už nemá opodstatnenie. 
Návrh dodatku bol prerokovaný v školskej komisii, ktorá  odporúča poslancom MsZ schváliť 
dodatok tak, ako je pripravený. 
Ľuboš Šuca: sa opýtal, prečo sa poplatky zvyšujú skokovito a nezavedie sa tzv. automat. 
Mgr. Rastislav Javorský: odpovedal, že automat sa zavedie až vtedy, keď mesto nebude 
dofinancovávať tieto činnosti. 
Ing. Dana Mrnková: informovala, že zámer štátu je od roku 2027 zahrnúť ŠKD do preneseného 
výkonu. 
Hlasovanie za schválenie dodatku:  
Za         5    
Proti:      0 
Zdržal sa hlasovania:   0 
 
Návrh Dodatku č. 7 k VZN mesta Spišská Nová Ves č. 1/2019 o poskytovaní sociálnych 
služieb v pôsobnosti mesta a o spôsobe určenia a výške úhrady za sociálne služby. 
Vedúca odd. sociálnych vecí Ing. Júlia Jančurová a riaditeľka Domova dôchodcov na Brezovej ul. 
Ing. Tatiana Mesarčíková podali informáciu o stave rekonštrukcie 4. poschodia, ktoré sa plánuje 
otvoriť v septembri tohto roka. K dispozícii bude 17 jednoposteľových izieb, 12 dvojposteľových 
a 2 dvojmiestne apartmány. Navrhovaná cena za jednoposteľovú izbu je 831 eur, dvojposteľovú 
741 eur a apartmán 770 eur za jedno lôžko. 
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Riaditeľka informovala, že  v súčasnosti je priemerná cena za dvojposteľovú izbu 534 eur, napr. 
v Smižanoch je to 713 eur a za jednoposteľovú 796 eur. 
Návrh bol prerokovaný na sociálnej komisii, ktorá odporučila tento dodatok predložiť poslancom 
MsZ na schválenie. 
Mgr. Rastislav Javorský: súhlasí so zvýšením ceny, keďže 4. poschodie zariadenia je 
nadštandard. Opýtal sa na termín kolaudácie. 
Ing. Tatiana Mesarčíková: odpovedala, že v septembri, prvých klientov odporúča umiestniť 
v októbri 2025. V roku 2026 by malo byť k dispozícii ďalších 30 miest v novom zariadení 
Holubnica. Pripomenula, že na 4. poschodí môžu byť umiestnení len mobilní klienti. V súčasnosti 
je v poradovníku približne 150 žiadateľov, nie všetci ešte majú záujem o umiestnenie. 
Hlasovanie za schválenie dodatku:  
Za         5    
Proti:      0 
Zdržal sa hlasovania:   0 
3. Rôzne -  predseda finančnej komisie: 
Mgr. Rastislav Javorský: informoval prítomných, že každému členovi poslal dokument Návrh 
parkovacej politiky mesta. Pripomenul, že ak mesto chce zvýšiť príjmy, potrebuje riešiť aj túto 
problematiku. Je potrebné o nej diskutovať. 
Ľuboš Šuca: povedal, že na tento účel bola zriadená komisia. 
Ing. Ľubomír Pastiran: informoval o probléme s financovaním opatrovateľskej služby. 
Spoločnosť s r. o. ARELLA (neverejný poskytovateľ sociálnych služieb)  zaslala poslancom list, 
v ktorom informuje o ukončení financovania tejto služby z Národného projektu a  žiada 
o financovanie mesto, a to od 1.5.2025 do 31.12.2025. Opýtal sa, ako sa bude riešiť 
zabezpečenie opatrovateľskej služby. 
Ing. Júlia Jančurová: Projekt, pokiaľ má vedomosť, mal byť na dva roky, finančné prostriedky 
mali stačiť na toto obdobie.  Spoločnosť použila fin. prostriedky v kratšom období a teraz sa 
obrátila na mesto aby dofinancovalo. Podľa vyjadrenia konateľky, potrebuje približne 130 tis. 
eur už od 1. 5. 2025, pritom informácia prišla až 6. 5. 2025.  Rozpočet na rok 2025 sa 
schvaľoval, podľa požiadaviek poskytovateľov, v závere roka 2024. Momentálne oddelenie soc. 
vecí nemá dostatok fin. prostriedkov vo svojej kapitole.  
Mgr. Rastislav Javorský: požiadal vedúcu odd. soc. vecí, aby zabezpečila od s. r. o. ARELLA 
prehľad financovania počtu klientov z projektu, vyúčtovanie. V prípade, že sa preukáže potreba, 
požiadavka bude zahrnutá do návrhu na zmenu rozpočtu v roku 2025. 
4.      Záver – na záver predseda poďakoval prítomným za účasť. 

Uznesenie:  
Finančná komisia odporúča poslancom MsZ schváliť: 

1. Návrh Dodatku č. 1 k VZN č. 1/2025 o určení výšky príspevkov v školách a školských 
zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Spišská Nová Ves 

2. Návrh Dodatku č. 7 k VZN č. 1/2019 o poskytovaní sociálnych služieb v pôsobnosti mesta 
Spišská Nová Ves a o spôsobe určenia a výške úhrady za sociálne služby. 

 
Zapísala: Ing. Iveta Topoliová, gestor 
 
 
         Mgr. Rastislav Javorský 
                  predseda finančnej komisie 


